
Referat grenledermøde torsdag d. 27. marts 2025
kl. 19.15 – 21.30 (senest)

Deltagere: Steen, Connie, Rasmus, MarƟn, Torben, Jens Ole, Bodil, Henrik, Regitze
Aĩud: Michael
Referent: Regitze

Emne Referat

Godkendelse af dagsorden Godkendt

Bordet rundt - kort
Hvor mange spejdere – nye?
Hvor mange ledere
Hvordan går det?
Noget vi kan gøre?
Mangler?

Familiespejd: 12 spejdere, vil gerne have 5-6 stykker mere. 5 ledere

Mikro: 17 spejdere, måske 2 på vej, 10 ledere, fået to nye Malene og Laura 
(forælder) 

Mini: 12 spejdere, 9 ledere. 

Junior: 36 spejdere. Lige fået 3 nye. 12 ledere. 

Trop: 32 spejdere. 1 nye- nok to på vej. 7 ledere. 

Klan: 10 spejdere, 1 leder, måske Max skal være klanassistent- det tales om.
Har haŌ en der kigger på – har været FDF’er. Har været Ɵl et møde, og 
kommer Ɵl det næste. 

Rover: 17 medlemmer. Lige fået en ny. MarƟn stadig leder, Morten er 
assistent for den unge halvdel. 

Spejdernes dag – 11. maj 2026
Hvem – Hvad – Hvordan – Hvornår
v. Steen/Jens Ole

Prøver konceptet af, hvad kan vi Ɵlbyde og hvordan. 

Der rækkes ud hvis der er behov for hjælp. Der sidder 4 i udvalget. 

Der bliver fulgt op af en online kampagne. 

FriƩerfesƟval 8. maj 0-3 klasse, vi skal byde ind med en akƟvitet. Steen og 
Malene står for det. Det ligger 3 dage før spejderne dag, og der deles ud, 
med flyers om spejdernes dag. Man kan blive meldt ind, og undgå at betale 
for de første møder, men først eŌer ferien. Det er bestyrelsens beslutning. 

Hvis der er nogen der kan den torsdag den 8. maj fra 12.00-16.00 vil det 
være velkomment. Man kan opfordre i de små grene Ɵl at tage tørklæde 
på.

Spejdernes dag: søndag den 11 maj fra 12.00 – 16.00 på Poulholm. Der 
kommer inspiraƟonsmateriale fra DDS. 

Vi vil gerne have mailadresser. 



Korpset har lavet materiale, som vi kan bruge og vi har valgt en OL akƟvitet.
Med små fine akƟviteter. 

Der bliver spurgt ind Ɵl om Tropsspejderne og Juniorne kan og har lyst Ɵl at 
komme og skabe liv, og lave akƟviteter. Det vendes med spejderne. 

Der reklameres online, facebook, instagram, spejdersport mm. Tusindvis af 
plakater. 

Der kan gives folder med Ɵl forældre og spejdere. 1 april kommer 
Ɵlgængeligt materiale, JOS kigger på det.

Kan spejderne selv lave videoer op Ɵl spejderdagen- i ugen op Ɵl?

Det foreslås at tropsspejderne laver forældreakƟvitet Ɵl oprykkerturen. 
Forældre inviteres Ɵl at tage en voksen- ven med- ikke nødvendigvis med 
børn, men de er velkomne. Steen noterer og tager det med videre Ɵl 
udvalget. 

SnapsƟng: Vi gør som vi ”plejer” på Borgvold. 

Juniore hjælper med at lave pandekager som afslutning på løbet. 
Tropsspejderne bliver spurgt om de har lyst Ɵl at deltage, og de bliver sendt
den vej. 

Hærvejsmarch:
Klanen står for den ene post – ved drukposten. Helle D, Richard A, og 
William står for det store arrangement lørdag, på parkeringspladsen. 

Spejdernes lejr 2026
- Hvem vil med
- Udvalg
mm. - v. Bodil

Klan vil gerne afsted. 
Roverne vil også gerne afsted, og vil gerne bo med gruppen. 
Troppen vil også afsted. 
Mini og mikro snakker lige om det. 
Junior vil også gerne med. 

Der skal være en fra hver gren med i udvalget. 

Familiespejd deltager ikke, men nogle ledere vil gerne med i andre grene. 

MarƟn D, Steen, Bodil, Regitze, Henrik.

Divisionsturnering 2025
v. Bodil

Bodil laver en indbydelsesskabelon og sender ud Ɵl grenledere. 

Der er stort ledermøde 1 maj, der er det fint hvis vi kommer så mange vi 
kan.

Nyt fra bestyrelsen – v. MarƟn AlkoholpoliƟkken er færdiggjort, og ligger på hjemmesiden. Nogle 
formuleringer og smådetaljer er ændret. Det opfordres Ɵl at man lige læser 



den. 

Udviklingsplanen har handlet meget om rekruƩering, og det er der snakket 
meget om. 

Et par nye bestyrelsesmedlemmer vil gerne hjælpe os med NGO omkring 
film, musik, gode kontakter Ɵl fedt PR materiale. Hvis man ved at man skal 
lave noget, så giv i første omgang lyd Ɵl Jens- Ole. 

Vi skiŌer Ɵl elektronisk nøglesystem. Det skiŌes ud Ɵl brikker snarest 
muligt.  

Der er endnu ikke noget elektronisk bookingsystem. 

Kanoer besƟlles ved MarƟn D.

Gårdværtens mail virker! Og er: gaardvaerten.waingunga@gmail.com

Gruppen er klar Ɵl at medfinansiere Ɵl FK vand mm. Resten skal søges ca 
235.000. Steen er i gang med at søge hos forskellige fonde. 

DiƩe og Dennis vil gerne hjælpe med at fundraise. 

Gammelstrup: Vi er stadig eneinteresseret, men de er i gang med at 
forsøge at sælge noget land Ɵl kommunen, så det står også sƟlle, men vi er 
dog langsomt på vej. 

Når der kommer Ɵl Classic race kommer der nogen med campingvogne.

EVT. Bodil har fået fotos fra alle, undtagen junior og bestyrelsen, og få stykker 
fra mikro. 

T-shirts sæƩes der gang i besƟlling. Der er ændres lidt i skriŌen- med 
”Spejder i Viborg”. 

Ledelse i praksis reklame. 

Skilte på dør- der er MIKROSPEJDERRUM og ikke pulterkammer. 

Sig endelig mere hvor Ɵngene er og hvor spejderne ikke skal gå hen.  

Det er fedt at der bliver lagt billeder op på facebook af noget vi bruger eller 
der lige står, og hvorfor man skal lade noget ligge. 

Klanen vil gerne lave fede pionerprojekter, og vi vil gerne se det. Del 
endelig og gerne!


